
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 17. december 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål F

Hvad tænker ministeren om EU-Kommissionens næstformand Andrus Ansip's advarsel

på et pressemøde 7. december 2018: "Vi er nødt til at være bekymrede for Huawei og

andre kinesiske selskaber, ja", jf. omtale i artiklen "EU-chef advarer mod kinesisk teknolo-

gigigant, som samarbejder med TDC" i Jyllandsposten 8. december 2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

På udvalgets vegne

Naser Khader

formand
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